
Protokół nr 12/07 
z posiedzenia Zarz ądu Powiatu, 

z dnia 16 marca 2007r. 
 

 

 

 

 

W posiedzeniu udział brali: 

 

1. Pan Andrzej Stępień                  - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Janusz Antczak                  - zastępca przewodniczącego Zarządu Powiatu 

3. Pan Waldemar Kluska               - członek Zarządu Powiatu 

4. Pan Jan Kopeć                          - członek Zarządu Powiatu  

5. Pani Krystyna Miśkiewicz          - członek Zarządu Powiatu 

 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 

 

1. Pan Andrzej Chowis                 - sekretarz powiatu 

2. Pan Sławomir Kaftan               - skarbnik powiatu 

3. Pan Antoni Burzyński              - kierownik PZD w Wieluniu 

4. Pan Jarosław Klimas               - naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i 

                                                        Dróg Starostwa Powiatowego 

5. Pani Barbara Sułkowska          - państwowy powiatowy inspektor sanitarny w 

                                                       Wieluniu 

6. Pan Aleksander Owczarek       - naczelnik Wydziału Ogólnego Starostwa 

                                                       Powiatowego 

7. Pani Danuta Drutowska           - dyrektor PCPR w Wieluniu  

8. Pani Bożena Łaz                      - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu 

9. Pan Dariusz Kowalczyk           - dyrektor Zespołu Szkół nr 2 w Wieluniu 

10. Pan Jerzy Nowakowski         - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

                                                      i Turystyki Starostwa Powiatowego  
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Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie XII posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IX posiedzenia Zarządu Powiatu. 

5. Zestawienie zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych realizowanych w 2007 

roku w ramach Inicjatyw Samorządowych.  

6. Informacja Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego powiatu wieluńskiego w 2006 roku.  

7. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie podziału środków PFRON 

przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2007r. na 

realizację zadań określonych w ustawie z dn. 27.08.1997r. o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudnieniu osób niepełnosprawnych.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowej na 

stanowisko zastępcy dyrektora ds. lecznictwa w SP ZOZ w Wieluniu. 

9. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania Rady Społecznej 

SP ZOZ w Wieluniu.  

10. Informacja o zabezpieczeniu przeciwpowodziowym powiatu wieluńskiego. 

11. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie delegowania przedstawiciela 

powiatu wieluńskiego do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich. 

12. Rozpatrzenie wniosku o przyznanie środków na opracowanie graficzne strony 

internetowej powiatu wieluńskiego.  

13. Rozpatrzenie wniosku Kierownika Biura Powiatowego ARiMR w Wieluniu o 

akceptację zakresu prac adaptacyjnych oraz ulepszeń w wynajmowanym lokalu 

przy ulicy Śląskiej 23a. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie opracowania układu wykonawczego 

budżetu powiatu na 2007 rok.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

16. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

17. Bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego.  

18. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2006 rok.  

19. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu i Zarządu Powiatu za 2006 rok.   

20. Sprawy bieżące. 

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie XII posiedzenia Zarządu Powiatu.  
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Pkt 1 

 

Otwarcie XII posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu - otwieram XII 

posiedzenie Zarządu Powiatu. Witam wszystkich. 

 

 

 

 

 

 

Pkt 2 

 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – stwierdzam, że 

wszyscy członkowie Zarządu Powiatu są obecni. Obrady dzisiejsze są prawomocne.  

 

 

 

 

 

Pkt 3 

 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

          

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – porządek obrad 

Państwo otrzymaliście. Czy są uwagi do porządku obrad? Nie widzę. Kto jest za 

przyjęciem zaproponowanego porządku obrad? 
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        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął zaproponowany porządek obrad (głosowało 

5 osób).  

 

 

 

 

Pkt 4 

 

Przyjęcie protokołu z IX posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – protokół z IX 

posiedzenia Zarządu Powiatu wyłożony był do wglądu. Czy są uwagi do treści  

protokołu? Nie widzę. Wobec tego, kto jest za przyjęciem protokołu z IX posiedzenia 

Zarządu, proszę o podniesienie ręki.  

 

         

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął protokół nr 9/07 z IX posiedzenia Zarządu 

Powiatu (głosowało 5 osób). 

 

 

 

 

 

Pkt 5 

 

Zestawienie zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych realizowanych w 2007 

roku w ramach Inicjatyw Samorządowych. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dla osób, które 

po raz pierwszy są radnymi. Zarząd Powiatu wyszedł z propozycją do samorządów 

gminnych, że można wspólnie, przy udziale środków samorządu powiatowego i 

gminnego realizować zadania na drogach powiatowych. Zawsze robimy to na 
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wniosek samorządu gminnego, który wskazuje w koszcie, którego zadania chciałby 

partycypować. Tak odbyło się to również i w tym roku. Był ogłoszony nabór inicjatyw 

samorządowych i dziś mamy propozycję do rozważenia. Otwieram dyskusję.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – czy będzie kończona, czy kontynuowana naprawa 

części droga przez Mierzyce? Dziękuję.  

        Pan Jan Kope ć –  w wykazie, w części dotyczącej gminy Osjaków zapisany jest 

remont chodnika przy ulicy Częstochowskiej o długości 70m. Dzisiaj rozmawiałem z 

wójtem gminy Osjaków i doszliśmy do takiego wniosku, że byłoby dobrze, żeby 

wyremontować całość, a jest to w sumie około 120m. Rozmawialiśmy również o tym, 

żeby dokończyć inwestycję w Gabrielowie i wójt powiedział, że gmina zakupi kostkę, 

da robotników, nawet pomoże przy odnowieniu rowów.  

        Pan Waldemar Kluska – mam pytanie, co do samego ramowego programu. 

Jak pamiętam rok temu proponowałem, żeby dla zobrazowania wszystkich wydatków 

na poszczególnych gminach przedstawić zestawienie. Zestawienie, ile środków 

finansowych w poszczególnych latach przeznaczaliśmy na poszczególne gminy i 

chcę to podtrzymać. Ma to duże znaczenie, dlatego że o części inwestycji, które 

zostały zrealizowane nie pamiętamy, natomiast zestawienie z trzech, czterech, czy 

pięciu lat dawałoby nam wyobrażenie ile na poszczególne gminy przeznaczaliśmy w 

poszczególnych latach środków finansowych. Wtedy można się zastanawiać, czy do 

wniosku danej gminy przychylić się, czy nie. Poza tym optowałbym za tym, żeby 

utrzymać pewną sztywność w rozpatrywaniu udziału powiatu w zadaniach, bo 

pamiętam w tamtym roku, w wielu wypadkach udział powiatu w niektórych 

inwestycjach wynosił 70, 80%. Chciałbym, żeby naczelnik, czy kierownik przedstawił 

na ile schemat jest wiarygodny, czytelny, jakie są dokładnie zasady. Czy jest 

dowolność, czy są zasady? To jest jedno, bardzo szerokie, ale dla mnie znaczące, 

szczególnie porównanie wydatków na poszczególnych gminach i to zarówno w 

ramach inicjatyw samorządowych, jak i wszystkich wydatków na drogach.  

Drugie pytanie. Jak będzie w przypadku, gdy projekty będą realizowane ze środków 

unijnych? Trzecie pytanie. Odniosę się do gminy Wieluń. Co kierownik, czy naczelnik 

ma do zaproponowania w ramach zadań inwestycyjnych poza inicjatywami 

samorządowymi? Mamy pewien nieporządek. Z jednej strony przyjmujemy inicjatywy 

samorządowe, później mamy mieć swoje inwestycje. Dlaczego to nie może być 

wszystko razem? Chciałbym, żeby była czytelność naszych wydatków na 2007 rok.  
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        Pan Antoni Burzy ński – Kierownik Powiatowego Zarz ądu Dróg w Wieluniu 

– zestawienie robót, co się wykonuje w ramach inicjatyw samorządowych 

opracowujemy każdego roku. Pan Kluska rozszerzył to jeszcze o inne wydatki. To są 

wydatki związane z bieżącym utrzymaniem, więc łataniem, kopaniem rowów, 

ścinaniem poboczy, ale jeżeli jest taka potrzeba to przedłożymy Państwu również 

taką informację.  

Ustalić cały parytet udziału gmin w zadaniach w ramach inicjatyw samorządowych. 

Generalnie jest założenie takie, że 50% kosztów pokrywa gmina i 50% powiat. Jeżeli 

chodzi o zabezpieczenie udziału powiatu w zadaniach realizowanych w ramach 

środków unijnych, to nie czuję się kompetentny, żebym mógł cokolwiek powiedzieć. 

Myślę, że Państwo, jako Zarząd Powiatu będziecie podejmować decyzje odnośnie 

przeznaczenia stosownych środków zabezpieczających udział powiatu w realizacji 

zadań związanych z realizacją robót ze środków unijnych.  

Co możemy mieć do zaproponowania dla gminy Wieluń? Pan Kluska wspominał 

kiedyś o ulicy Fabrycznej, więc musielibyśmy mieć to zadanie wpisane w inwestycje, 

jeżeli nie pojawiło się ono w ramach inicjatyw samorządowych. Inwestycję, na którą 

należałoby zabezpieczyć stosowne środki. W pierwszej kolejności, jeżeli chodzi o 

ulicę Fabryczną w cudzysłowiu mówiąc „starą Fabryczną”, bo są dwie: nowa, po 

której aktualnie odbywa się ruch zasadniczy i druga, przy której zlokalizowany jest 

Powiatowy Zarząd Dróg, a o tą właśnie panu Klusce chodzi, to należy opracować 

dokumentację. Jest to zadanie zbyt poważne, żeby to robić na zgłoszenie. Musi być 

decyzja o pozwoleniu na budowę. Następne zadanie przy ulicy Fabrycznej w okolicy 

stacji paliw. W przypadku tego zadania również musimy opracować chociażby 

uproszczony schemat, który rozstrzygnie jak ma być rozprowadzona woda, ponieważ 

są tam zastoiska kałuż. Będzie to związane z postawieniem krawężnika, z 

wykonaniem ścieku. Na to też będą potrzebne jakieś środki, które ewentualnie 

moglibyśmy wygospodarować z naszych środków na bieżące utrzymanie. 

Odnośnie zadań, które mają być realizowane w ramach inicjatyw samorządowych. 

Ulica Św. Barbary – remont chodnika. Są różne propozycje – zrealizować ul. Św. 

Barbary za całą kwotę, która jest przeznaczona, czyli 210.000zł, natomiast poczekać 

z dokumentacją na ulicę POW, albo jak zaproponowaliśmy realizować jedno i drugie 

zadanie. Poddaję to pod osąd Państwa.  

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

mówiąc o drogach powiatowych w odniesieniu do środków unijnych, to w ramach 
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projektu, który został zaakceptowany w Ministerstwie Rozwoju Regionalnego 

planowane jest bezpieczne dla rowerzystów połączenie parków krajobrazowych m.in. 

między Rudą, a Kamionem. Cały koszt wynosi około 10mln zł. Środki musimy 

częściowo zabezpieczać przede wszystkim na dokumentacje i studium wykonalności 

m.in. też na Trakt Kalisko – Wieluński. Początek 2009 roku to uzyskanie pozwolenia, 

następnie realizacja i w 2010 roku zakończenie. Tak jest w harmonogramie 

wstępnego projektu. Dofinansowanie jest w wysokości 80% - 85% kosztów 

kwalifikowanych.   

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – z tego powodu 

zostaną wstrzymane prace w Mierzycach, dlatego że będzie musiała być budowana 

ścieżka rowerowa. 

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – a co z odwodnieniem w Mierzycach?  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – będzie we 

wspomnianym projekcie.  

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

będzie w projekcie, ale ja dałem już dyspozycje kierownikowi Burzyńskiemu, aby 

metodą jak najtańszą odprowadzić wodę i nie czekać z tym dwa lub trzy lata na 

realizację projektu. 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – odwodnienie 

przez Mierzyce w stronę Wielunia jest w tym projekcie, który jest teraz, czyli 

chodnikami. Natomiast odwodnienie przy kościele i przy ośrodku zdrowia trzeba 

wykonać w ramach środków bieżącego utrzymania na tyle, żeby stojąca woda nie 

była uciążliwa dla mieszkańców, którzy przyjeżdżają do kościoła i ośrodka. 

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – w 

sumie w projekcie jest ponad 20mln zł przeznaczone właśnie na drogi powiatowe. Za 

moment przystępujemy do przygotowania drugiego projektu. Chcemy zaproponować, 

żeby przynajmniej trzy główne ciągi dróg powiatowych były ujęte w projekcie, który w 

przeciągu miesiąca zaczniemy przygotowywać do konkursu. Wstępne ustalenia 

dotyczyły połączenia Dzietrznik z Parzymiechami, jest to kolejny układ drogowy 

zapewniający dostęp do parków krajobrazowych, połączenia ulicy Wojska Polskiego 

w Wieluniu z Parcicami i ciągu ulicy Joanny Żubr w stronę Skomlina. Rzeczą 

naturalną jest, że nie ma możliwości zadłużania się w nieskończoność i trzeba 

patrzeć realnie na to, co jest możliwe. Konkurs nigdy nie daje 100% pewności, że 
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projekt zostanie przyjęty, ale myślę, że koncepcję, jak ubrać projekt mamy taką, która 

daje szansę zaakceptowania go.  

W międzyczasie będzie przygotowywany projekt związany z salą gimnastyczną. W 

przypadku tego projektu jest już zupełnie inne wydatkowanie. Poprzez oś V, która 

mówi o podnoszeniu jakości kształcenia będziemy występować o kwotę około 3mln 

euro.  

Są szanse, żeby załatwić kilka spraw, ale trzeba to planować spokojnie, bo mieć 

przyznane pieniądze, to jeszcze nie wszystko – trzeba je dobrze wydać. Poprzez 

menedżera, czy kierownika projektu należy środki finansowe prawidłowo 

wykorzystać i rozliczyć, żeby nie było sytuacji, że przy pierwszej kontroli z komisji 

europejskiej zostaną stwierdzone nieprawidłowości i trzeba będzie zwrócić pieniądze 

w 100%. Dziękuję. 

        Pan Waldemar Kluska – ja chciałbym w takim razie do Pana Wicestarosty 

odnośnie ulicy Fabrycznej. Myślę, że był Pan tam nie jeden raz i jak Pan to ocenia?  

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – na 

Zarządzie będą podejmowane decyzje. Propozycje dotyczące przebudowy ulicy 

Fabrycznej zostaną złożone, natomiast środki mamy takie, jakie mamy. Ja nie widzę 

problemu, żeby dla bezpieczeństwa mieszkańców zrealizować to zadanie, problem 

jest tylko jeden – pieniądze. Jak powiedział kierownik Burzyński „stara Fabryczna” 

jest do remontu, a kwestia „nowej Fabrycznej” należy do decyzji Zarządu Powiatu.  

        Pan Waldemar Kluska – dlatego, żeby podjąć decyzję, jak dzielić środki 

serdecznie proszę o wykaz wszystkich środków wydatkowanych na poszczególne 

gminy w ostatnich pięciu latach. Wtedy będę miał zestawienie, ile w ciągu tego 

okresu przeznaczono środków na daną gminę i wtedy powiem „stop” danej gminie 

mimo, że nawet daje ona wkład. Czy będziemy w nasze drogi powiatowe inwestować 

tylko przy udziale gmin?  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – będziemy tam 

inwestować, gdzie będziemy mieli wykazany jak największy wkład udziału własnego 

gminy. Środki własne gminy traktujemy, jako środki zewnętrzne dla budżetu powiatu. 

Traktujemy, je jako pozyskanie dodatkowych środków. Nie można powiedzieć „stop” 

gminie i tłumaczyć to tym, że w ubiegłym roku dużo robiliśmy na jej terenie. Jedynym 

i tylko jedynym kryterium powinno być to, jak mocno zaangażowane są środki 

zewnętrzne, czyli w tym wypadku środki samorządu gminnego. To kryterium powinno 

być dla nas podejmujących decyzję najważniejsze.  
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        Pan Waldemar Kluska – dobrze, ale bardzo proszę o zestawienie środków 

wydatkowanych na poszczególnych gminach z rozbiciem, co poszło z budżetu 

powiatu w 100%, a co poszło przy udziale samorządów. To jest ważne. 

Chciałbym sprecyzować jeszcze raz swoje pytanie i usłyszeć odpowiedź. Czy na 

terenie powiatu poza zadaniami inwestycyjnymi w ramach inicjatyw samorządowych, 

będą realizowane inne zadania? 

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – na ten moment jest 651.000zł 

udziału gmin. Dzisiaj w uchwale budżetowej do 450.000zł, które mieliśmy już na 

inwestycje drogowe dorzucamy trochę ponad 150.000zł zwrotu, który uzyskaliśmy z 

platformy cyfrowej, natomiast w kwietniu będziecie Państwo rozpatrywać podział 

nadwyżki budżetowej. Tam mamy ponad 600.000zł i jak rozmawialiśmy z 

kierownictwem, większość tej kwoty będzie proponowana na drogi. Dzisiaj 

rozpatrujemy tylko inwestycje w ramach inicjatyw samorządowych, a z nadwyżki 

budżetowej będą środki do podziału na inne inwestycje, które w materiale dzisiaj 

przedłożonym nie są ujęte.  

        Pan Waldemar Kluska – a więc o to mi chodzi. O całościowe potraktowanie 

tematu dróg.  

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – nie można całościowo 

potraktować tematu dróg, ponieważ nie mamy jeszcze podzielonej nadwyżki.  

        Pan Waldemar Kluska – ja traktuję dzisiejszy materiał, jako wstęp do podziału 

środków w ogóle wydatkowanych przez powiat na drogi. Tak, czy nie?  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – jest to wstęp taki, 

który otwiera drogę do podjęcia uchwały na sesji, żeby otworzyć możliwości 

uruchomienia procedur wyłonienia wykonawców projektów, czy prac budowlanych.  

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – w 

budżecie jest ograniczona ilość środków finansowych. Na dzisiaj proponowany udział 

gmin został przyjęty, a ze strony powiatu są realne te środki, które zostały pokazane 

w materiale. Dla mnie żadna charakterystyka porównawcza nie jest sprawiedliwa, 

dlatego że, np. budżet gminy Wieluń to jest prawie 40mln zł, a budżety gmin 

wiejskich to są kwoty rzędu 5, 6, 7, 8mln zł. Jeżeli gmina wiejska proponuje wkład w 

wysokości 350tys., 100tys., 150tys. zł, to my, jako powiat, który nie ma dostatecznej 

ilości środków finansowych na drogi powinniśmy dziękować gminom za każde środki, 

które chcą wnosić do naszego budżetu. Nie sądzę, żeby którykolwiek z wójtów, który 

jest bezpośrednio pod obstrzałem mieszkańców gminy, którzy wskazują realne 
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potrzeby źle wydawał pieniądze, a przez to, żebyśmy my źle inwestowali. W związku 

z powyższym dzisiaj przyjmijmy zestawienie zadań inwestycyjnych w ramach 

inicjatyw samorządowych, bo są zagwarantowane w budżecie środki na udział 

własny powiatu i są proponowane udziały gmin, a w momencie podziału nadwyżki 

budżetowej będziemy prace nad tym tematem kontynuować. Na tym dzisiaj 

skończyłbym dyskusję. Dziękuję.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – to rozwiązanie wydaje mi się rozsądne.  

        Pan Waldemar Kluska – widocznie zostałem źle zrozumiany. Zestawienie, o 

które proszę ma dać obraz nie po to, żeby obcinać wójtom, tylko ma dać obraz 

wydatkowania środków powiatowych na poszczególne gminy, łącznie z 

przeznaczeniem środków w ramach inicjatyw samorządowych. Ja nie mam za złe i 

nie chcę ograniczać inicjatyw, tylko ja chcę mieć podstawę do tego, żebym uwierzył 

w to, za czym będę głosował. Chcę wiedzieć ile środków poszło na poszczególne 

gminy, ile żeśmy wydatkowali. To, że budżet gmin jest taki, a nie inny to ja wiem, ale 

też musimy mieć świadomość, z czego pieniądze na drogi się biorą. Z biednej 

gminy? Czy z bogatej gminy, która tyle i tyle odprowadza podatku. Chodzi mi o 

podział w nawiązaniu do tego, kto za to płaci. Ja się zrzucam tyle, to chciałbym mieć 

jakąś proporcję, żeby coś wziąć z tego. Jeszcze nie uzyskałem odpowiedzi na 

pytanie, kiedy będą dzielone wydatki inwestycyjne z budżetu? 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – w kwietniu, kiedy 

będzie dzielona nadwyżka budżetowa.  

        Pan Waldemar Kluska – dla mnie logicznym jest, żeby to połączyć.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proponujemy 

takie rozwiązanie, żeby nie opóźniać procedury wyłaniania wykonawców. Zamykam 

dyskusję.  

        Pan Jan Kope ć – nie otrzymałem odpowiedzi na pytanie zadane na początku 

dyskusji dotyczące gminy Osjaków.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – na obecną chwilę 

odnośnie Gabrielowa mogę powiedzieć, że jeżeli będzie deklaracja wójta 

potwierdzona na piśmie, to na pewno Zarząd się pochyli nad tym, kiedy będą 

dzielone środki z nadwyżki budżetowej. Odnośnie chodnika we wniosku było podane 

70m, a pan mówił o 120m, ale i to jest do przyjęcia i również w kwietniu tę sprawę 

załatwimy.  
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        Pan Waldemar Kluska – chciałbym, żebyśmy mając zestawienie tych 

wydatków przypomnieli sobie o pewnych rozgrzebanych inwestycjach, które 

świadczą o naszym, mówiąc brzydko niechlujstwie, co jest nam wytykane na każdym 

kroku. Jak będzie przygotowane zestawienie wydatków na poszczególnych gminach, 

to ja wtedy wskażę gdzie przeznaczyć i na co i dlaczego. Chcę się czuć przekonany, 

że podnoszę rękę za czymś, w co uwierzyłem.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję. Proszę 

o głosowanie. Kto jest za proponowanym podziałem zadań inwestycyjnych 

realizowanych w ramach inicjatyw samorządowych w roku 2007, proszę o 

podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu 3 głosami za, przy 1 przeciw i 1 wstrzymującym się przyjął 

zestawienie zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych realizowanych w 2007 

roku w ramach Inicjatyw Samorządowych (głosowało 5 osób). 

 

 

        Pan Antoni Burzy ński – Kierownik Powiatowego Zarz ądu Dróg w Wieluniu 

– chciałem zasięgnąć wstępnej opinii Państwa, gdyż zgłosiła się do mnie firma 

projektowa, która proponuje umieszczenie kolektorów gazowych w miejscowości 

Skomlin, gdzie w tej chwili wójt będzie realizował chodnik przy naszej drodze. Tam 

miałyby być usytuowane przewody gazowe, bez projektu, bez jakichkolwiek 

dokumentów. Argumentują to w ten sposób, że co powie społeczeństwo, jeżeli nowo 

wybudowany chodnik za rok, bądź za dwa będzie ryty i będą wprowadzane 

przewody gazowe. Chciałbym, żeby Państwo o tym wiedzieli i ewentualnie 

wypowiedzieli się w tej sprawie. Czy mamy wyrazić zgodę na tego typu działanie, czy 

w sposób kategoryczny powiedzieć nie, ponieważ nie ma stosownych dokumentów.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – nie ma 

dokumentów, nie ma zgody.                        
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Pkt 6 
 

Informacja Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego powiatu wieluńskiego w 2006r. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – informacja jest 

przedstawiona na piśmie. Czy Pani Inspektor chciałaby tę informację uzupełnić?  

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – Szanowni Państwo! Informacja jest obszerna, przedstawiliśmy wszystkie 

zagadnienia, którymi się zajmujemy prowadząc nadzór bieżący i nadzór 

zapobiegawczy. Stan sanitarny powiatu raczej jest dobry, ocena jest też dobra. 

Jakość wody, która była podawana przez cały rok 2006 nie odbiegała od standardów 

higienicznych, nie było zamykanych obiektów tak, że myślę, że wszystko 

utrzymywało się na takim poziomie jak w latach poprzednich. Wszystkie kontrole były 

prowadzone na podstawie ujednoliconych procedur kontrolnych, które obowiązują w 

całym kraju. Badania laboratoryjne wykonywane były przez laboratoria 

akredytowane. Tam, gdzie były jakieś nieprawidłowości były stosowane sankcje w 

miarę posiadanych kompetencji. Dziękuję. 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – otwieram 

dyskusję.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – na stronie numer 7 są informacje dotyczące 

jakości wody wodociągowej. Czy były wykonywane badania wody w wodociągach, 

jeżeli chodzi o zawartość azbestu? Do chwili obecnej istnieją rury wodociągowe 

azbestowe i chciałam zapytać, czy były robione badania, jaka to jest szkodliwość i 

czy rzeczywiście są one szkodliwe?  

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – jest prowadzony stały monitoring jakości wody przeznaczonej do 

spożycia. To wszystko się wyznacza na podstawie wcześniej przygotowanego 

harmonogramu i zgodnie z rozporządzeniem, które obowiązuje, tzn. to 

rozporządzenie straciło ważność w sierpniu, ale obowiązuje na podstawie tego 

rozporządzenia wg dyrektywy unijnej i azbest nie był badany, ponieważ nie ma go w 

zakresie badań, które określa to rozporządzenie. Być może, że to będzie w 

przyszłości, natomiast w tej chwili tego nie ma.  
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        Pani Krystyna Mi śkiewicz – może to wynika z tego, że w warunkach unijnych 

nie ma rur azbestowych, ale u nas jeszcze są. One ulegają zakamienianiu i wtedy 

azbest się nie emituje, ale w przypadku montowania przyłącza jest uszkodzona 

struktura rur i jest wielka emisja azbestu do wody.            

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – na wszystkich nowych przyłączach materiały wbudowane muszą 

posiadać atesty i na te materiały my wydajemy decyzję, która zezwala na 

wbudowanie. Tak, że mamy wgląd w rodzaj materiału, jego jakość i to jest wszystko 

potwierdzone atestami Państwowego Zakładu Higieny w Warszawie.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – na stronie 18 jest napisane, że stan sanitarno-

higieniczny w większości zakładów nie budził zastrzeżeń, jedynie w 4 obiektach za 

zaniedbania sanitarne nałożono na właścicieli mandaty karne. Czy były rekontrole i 

czy stan sanitarny się poprawił? 

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – zawsze, jeśli jest coś nie tak, jak być powinno i jest wydana decyzja, albo 

jest karanie mandatowe, albo są zalecenia, to wówczas jest podany termin 

zlikwidowania uchybienia i jest oczywiście działanie rekontrolne z naszej strony. Jeśli 

nadal byłoby coś nie w porządku, to są kolejne sankcje przewidziane zgodnie z kpa.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – były takie sytuacje? 

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – nie. Większość uchybień jest usuwana, albo na bieżąco, albo w krótkim 

okresie czasu.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – czy były przeprowadzane przez stację sanitarno-

epidemiologiczną badania odnośnie przekroczeń stężeń substancji toksycznych, 

chodzi mi o metale ciężkie na trasie do Wrocławia?  

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – nie, dlatego że jest ogólnokrajowy monitoring i są wyznaczone związki, 

których stężenia są badane. W tej chwili, jak podaje tabela na stronie 22 

zanieczyszczenia, które są badane to NO2, SO2 i pył zawieszony. Wyliczane jest 

średnie stężenie roczne i porównywane jest z dopuszczalnym stężeniem rocznym. 

Jak Państwo widzą nie ma przekroczeń.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – odnośnie strony 31. Rozumiem, że badaniom 

podlegają wszystkie sklepy i chciałabym zapytać, jak wyglądały przeglądy sanitarne 
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w supermarketach, jeżeli chodzi o żywność, głównie o mięso. Czy były jakieś 

zastrzeżenia? 

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – stoiska mięsne w supermarketach są nadzorowane przez inspekcję 

weterynaryjną, są również wspólne kontrole i nie było takich sytuacji, które 

wskazywałyby, że obrót tymi produktami spożywczymi jest nieprawidłowy.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – jeśli chodzi o szkodliwości w zakładach pracy 

istniejących na terenie naszego powiatu. Czy są szkodliwości w zakładzie „Korona” i 

w ocynkowni? Jak wyglądają badania okresowe wśród pilarzy w leśnictwie? Wiemy, 

że nie wszyscy pilarze pracujący w lesie są pracownikami nadleśnictwa. Niektórzy są 

indywidualnymi pracownikami i chciałbym zapytać, czy Państwo to sprawdzacie i czy 

były stwierdzone choroby zawodowe w tych grupach?      

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – pracodawca jest dzisiaj zobowiązany do wykonywania w ramach 

własnych stężenia i natężenia środków szkodliwych i czynników uciążliwych na 

stanowisku pracy. „Korona” wykonywała takie badania i z tego, co się orientuję nie 

było przekroczeń, natomiast są zakłady na terenie Wielunia, gdzie występują 

przekroczenia. Tam, gdzie nie ma wyników wykonanych przez pracodawcę, my 

wydajemy zalecenia w formie decyzji, że takie badania mają być wykonane w 

określonym czasie. Określane są wtedy stanowiska i czynnik szkodliwy, który 

powinien być zbadany. Mając wgląd do takich wyników potrafimy ocenić, czy są 

narażenia, czy nie, czy jest tylko kontakt. Natomiast, jeśli chodzi o pilarzy, to 

wszystkie zakłady są kontrolowane i pilarze i leśnicy też wchodzą w zakres naszych 

kontroli. Czy choroby zawodowe? W tej chwili liczba chorób zawodowych się 

zmniejszyła na naszym terenie. Najczęściej spotykane choroby zawodowe to są 

astmy oskrzelowe w zakładach piekarniczych i w zakładach przemysłu spożywczego 

i zawodowa utrata głosu, najczęściej u nauczycieli. U pilarzy jest choroba wibracyjna, 

ale w roku 2005 i 2006 była to astma oskrzelowa i alergiczny nieżyt nosa. To są te 

choroby, które zostały uznane, ponieważ wniosków o przeprowadzenie dochodzenia 

o stwierdzenie i czy są podstawy do uznania było na pewno więcej.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – ołowicy nie było?  

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – nie. 
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        Pani Krystyna Mi śkiewicz – chciałabym zapytać, jak się ma problem wszawicy 

w szkołach w naszym powiecie? Jakie jest stanowisko stacji sanitarno-

epidemiologicznej, bo muszę powiedzieć, że w zastraszającym tempie wzrasta 

problem wszawicy w powiecie. Pielęgniarka, która opiekuje się szkołą w tej chwili nie 

ma prawa wejścia do szkoły i kontrolowania dzieci, musi być pisemna zgoda 

rodziców. Przez pewien czas była cisza z wszawicą, ale w tej chwili jest straszna 

ekspansja. Proszę powiedzieć, co robić w przypadkach przewlekłej wszawicy? 

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – zgodnie z załącznikiem do ustawy o chorobach zakaźnych są jednostki 

chorobowe, które podlegają obowiązkowemu zgłaszaniu i jeśli pracownicy służby 

zdrowia, którzy sprawują opiekę w placówkach szkolnych coś zauważą, mają 

obowiązek zgłoszenia tego zgodnie ze wspomnianym załącznikiem. Jeśli wszawica 

by wystąpiła powinna być do nas zgłoszona, wtedy my podejmujemy jakieś kroki. Z 

tego, co ja wiem nie było takiego zgłoszenia.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – ja praktykuję w ten sposób, że ponieważ nie 

wolno pielęgniarkom sprawdzać w szkole, to rodzice zgłaszają się z dzieckiem, jeżeli 

jest taki problem do ośrodka zdrowia i w przypadku, kiedy wszawica jest natarczywa 

wydałam zalecenie, żeby zgłaszać to do stacji sanitarno-epidemiologicznej. Czy po 

otrzymaniu zgłoszenia stacja przyjeżdża? Jak to wygląda, bo pielęgniarka 

powiedziała mi, że nie. 

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – nie. Nie przyjeżdża. Myślę, że lekarz, czy inna osoba, która stwierdzi 

wszawicę powinna powiedzieć, co trzeba zrobić, ale gdyby był taki przypadek i 

byłaby potrzebna z naszej strony pomoc, to proszę o telefon i w jakiś sposób 

będziemy się starać pomóc.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – dziękuję. Na stronie 43 omawiany jest 

wypoczynek letni i Państwo piszecie, że wszystkie placówki letniego i zimowego 

wypoczynku zapewniały właściwe warunki sanitarne i opiekę medyczną. Jak 

Państwo sprawdzacie opiekę medyczną? 

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – każdy ośrodek przed rozpoczęciem sezonu letniego jest przez nas 

oceniany i jest specjalna kadra, która dopuszcza daną placówkę do użytku. 

Organizatorzy muszą zapewnić opiekę medyczną i są podpisywane w tym kierunku 

umowy.  
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        Pani Krystyna Mi śkiewicz – ja mówię, że nie jest tak. Wnioskuję, żebyście 

Państwo sprawdzali umowy, bo nikt takich umów nie ma.  

Kolejna strona 49. Chciałam zapytać, czy znane są statystyki zakażeń wirusem HIV 

na terenie naszego powiatu?  

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – statystykę zakażeń wirusem HIV prowadzi wojewódzka stacja i wszystkie 

zgłoszenia są tam bezpośrednio kierowane, natomiast są meldunki miesięczne, do 

których mamy wgląd. To są meldunki opracowane przez Państwowy Zakład Higieny i 

z każdego województwa podają to do wiadomości. Stacja na szczeblu powiatowym 

nie prowadzi takiej statystyki, bo jednostką odpowiednią do rejestracji i zgłaszania 

jest wojewódzka stacja.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – czy były świeże zakażenia wirusem HIV? 

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – w naszym powiecie nie.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – strona 50. Czy dużo jest placówek, które nie 

spełniają wymagań fachowych i sanitarnych określonych w rozporządzeniu Ministra 

Zdrowia z dnia 6 listopada 2006r.  

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – myślę, że w granicach 50%. 

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – czy Państwo macie orientację, jeżeli chodzi o 

zjawisko narkomanii w szkołach?  

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – prowadzimy programy edukacyjne natomiast, jeśli chodzi o dane 

statystyczne, to takich nie mamy.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – to już wszystkie moje pytania. Dziękuję. 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję. Proszę, 

pan Waldemar Kluska.  

        Pan Waldemar Kluska – powiem o swoim osobistym doświadczeniu. 

Mieszkam na ulicy Fabrycznej, gdzie w przeciągu roku mieszkańcy mają możliwość 

doznania przez swoje receptory wielu ciekawych doznań. Są to dwie oczyszczalnie, 

które w różnych sezonach różne rzeczy przynoszą, szczególnie latem, jest zakład 

„Korona”, palarnia kawy „Galaxia” i wiele innych zakładów, które akurat do mojego 

pytania może się mniej odnoszą, poza hałasem. Moje pytanie dotyczy różnych 

związków aromatycznych, zapachów. Wiem, że wszystkie związki zapachowe mogą 
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być alergenami. Czy robi się badania i kto może zrobić badania na stężenie 

zapachów? Czy zakłady mogą ograniczyć emisję zapachów? Nawiązuję też do 

pytania pani Miśkiewicz, co do pracowników „Korony”. Co w zakresie hałasu i 

zapachów możemy zrobić, czy zasugerować zakładom? 

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – czy chodzi o zapachy i hałas wewnątrz zakładu, czy na zewnątrz? 

        Pan Waldemar Kluska – na zewnątrz. 

        Pani Barbara Sułkowska – Pa ństwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wieluniu – to, co się dzieje na zewnątrz zakładu, to jest kompetencja ochrony 

środowiska, natomiast obowiązkiem każdego właściciela zakładu jest nie 

wypuszczać emitorów na zewnątrz. Jeśli chodzi o środek zakładu powinna być 

odpowiednia wentylacja tak, że nawet, jeżeli zapachy są, to nie powinny one być 

uciążliwe dla pracownika. Na zewnątrz powinny być zainstalowane filtry, czy 

pochłaniacze.          

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję. Czy są 

jeszcze pytania? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem informacji, proszę o podniesienie 

ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu wieluńskiego w 2006r. 

(głosowało 5 osób).  
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Pkt 7 

 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie podziału środków PFRON 

przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2007r. na realizację 

zadań określonych w ustawie z dn. 27.08.1997r. o rehabilitacji zawodowej i 

społecznej oraz zatrudnieniu osób niepełnosprawnych. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy Pani 

Dyrektor PCPR chce do przedstawionego materiału coś dodać?  

        Pani Danuta Drutowska – Dyrektor PCPR – nie. Proszę o pytania?  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – otwieram 

dyskusję. Czy są pytania?  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – temat ten był przedstawiony Społecznej Radzie 

ds. Osób Niepełnosprawnych, był zaopiniowany pozytywnie. Wszystkie wątpliwości 

były wyjaśnione i przychylam się do tego projektu. Dziękuję. 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję. Czy są 

jeszcze pytania?  

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – czy 

środki są mniejsze, czy większe w stosunku do roku ubiegłego?  

        Pani Danuta Drutowska – Dyrektor PCPR – w stosunku do roku ubiegłego 

środki są mniejsze. 

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – o 

ile? 

        Pani Danuta Drutowska – Dyrektor PCPR – o około 130.000zł.   

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję. Jeśli 

nie ma więcej pytań, proszę o głosowanie. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały 

Rady Powiatu, proszę o podniesienie ręki. 

         

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

podziału środków PFRON przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg 

algorytmu w 2007r. na realizację zadań określonych w ustawie z dn. 27.08.1997r. o 
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rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnieniu osób niepełnosprawnych 

(głosowały 4 osoby).  

 

 

 

 

 

 

Pkt 8  

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowej na 

stanowisko zastępcy dyrektora ds. lecznictwa w SP ZOZ w Wieluniu.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proponuje się, 

aby komisja konkursowa liczyła 15 osób. Związki zawodowe przedstawiły 10 

kandydatur, a kierownictwo postanowiło zaproponować Zarządowi 5 kandydatur. Są 

to przedstawiciele organu założycielskiego i jest to radna Krystyna Miśkiewicz, radny 

Leszek Bak, radny Marek Kieler, radna Grażyna Ryczyńska, radna Maria Nowaczyk.  

Dyrektor SP ZOZ pani Bożena Łaz zgłasza, że nie ma jej w składzie komisji. Czy jest 

to zapis ustawowy, że dyrektor musi być w składzie komisji? 

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – było tak, że dyrektor był 

przewodniczącym komisji. Nie chodzi o to, żeby dyrektor był przewodniczącym, ale ja 

uważam – zresztą tak dzieje się w szpitalu – że jeżeli jest wybierany ordynator, 

dyrektor musi być, jeżeli jest wybierana oddziałowa musi być ordynator, który jest 

bezpośrednim przełożonym.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – wobec tego 

proponuję wykreślić radną Grażynę Ryczyńską, żeby nie zwiększać składu komisji.  

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – ale 

jest sytuacja tego typu, że podmiot, który utworzył zakład wskazuje do składu ww. 

komisji od 3 do 6 swoich przedstawicieli. W czym przeszkadza, żebyśmy mieli 

jednego przedstawiciela więcej? Pani Dyrektor wejdzie do składu, jako przedstawiciel 

powiatu i jestem za tym, żeby było tak, jak mówi zapis. Może być później sytuacja, że 
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braknie nam jednego głosu i sami do siebie będziemy mieć pretensje, że nie 

wyznaczyliśmy szóstego przedstawiciela. 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czyli, jako 

szesnastą osobę dopisujemy panią Bożenę Łaz, dyrektora SP ZOZ w Wieluniu. Czy 

są jeszcze pytania? Nie widzę. Kto jest za podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji konkursowej na stanowisko zastępcy dyrektora ds. 

lecznictwa w SP ZOZ w Wieluniu, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 17/07 w sprawie powołania 

komisji konkursowej na stanowisko zastępcy dyrektora ds. lecznictwa w SP ZOZ w 

Wieluniu (głosowały 4 osoby).  

 

 

 

 

 

 

Pkt 9 

 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania Rady Społecznej SP 

ZOZ w Wieluniu. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – Rada Społeczna 

przy SP ZOZ liczyła 9 członków. W skład Rady wchodzili obligatoryjnie przedstawiciel 

starosty i przedstawiciel wojewody, przy czym przedstawiciel starosty był 

jednocześnie przewodniczącym Rady.  

Uzyskaliśmy informację, że przedstawicielem wojewody jest pan Jan Magiera, a ja 

proponuję, aby Zarząd zaakceptował, że przewodniczącym i przedstawicielem 

starosty będzie pan Roman Burchaciński. Jeżeli chodzi o pozostałych członków 

Rady, to w poprzedniej kadencji w Radzie Społecznej byli przedstawiciele gmin 

Czarnożyły, Biała, Pątnów, Wierzchlas, Osjaków, Konopnica i Wieluń, nie było 

przedstawicieli Skomlina, Mokrska i Ostrówka. Proponujemy, aby w tej kadencji 
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uhonorować mieszkańców tych trzech gmin poprzez umieszczenie ich 

przedstawicieli w Radzie. Dokonałem konsultacji z wójtami gmin Skomlin, Mokrsko i 

Ostrówek. Pytałem, czy rozmawiali z kandydatami, czy kandydaci wyrazili zgodę i 

stąd moje propozycje. Ze Skomlina kandydatem będzie pan Henryk Machynia – 

radny dwóch poprzednich kadencji, z Mokrska pan Szaniec Wojciech s. Piotra – jest 

to osoba zaproponowana przez wójta, nie wiem, co zawodowo ten pan robi, z 

Ostrówka pani Krystyna Wierzbicka, która jest pielęgniarką, przedstawicielem gminy 

Osjaków będzie pani Iwona Marciniak, gminy Konopnica pan Józef Majda, gminy 

Wierzchlas pani Maria Smolarek. Pozostało wolne miejsce dla gminy Wieluń i w tym 

miejscu chciałbym dać możliwość wskazania kandydata panu Waldemarowi Klusce.  

        Pan Waldemar Kluska – dziękuję. Proponuję pana Zdzisława Turka, jest on 

magistrem psychologii.      

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – mogę się odnieść do tych 

propozycji. Przedstawiciel pani wojewody, doktor Jan Magiera był dyrektorem 

zakładu i odszedł na skutek wotum nieufności związków zawodowych. W tej chwili 

prowadzi działalność konkurencyjną dla szpitala. Został dwa lata temu zwolniony, 

ponieważ prowadzi działalność konkurencyjną w postaci ośrodka opieki paliatywnej. 

Mówię o tym tylko dla wiedzy Zarządu.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – przeżyłam kilku dyrektorów i najgorzej pracowało 

się właśnie z tym dyrektorem. Wybitnie destrukcyjnie działał na SP ZOZ. 

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – ja w innej sprawie. Na 

posiedzeniu Zarządu w dniu 6 marca br. zgłaszałem poprawki do materiału 

„Realizacja programu restrukturyzacji SP ZOZ w Wieluniu na lata 2005 – 2010”.   

Otrzymaliśmy poprawiony materiał, ale powiem szczerze, że jest on lekko 

poprawiony. Uważam, że ktoś powinien usiąść nad tym i naprawdę to poprawić.  

Mam pytanie o okulistykę. Miała być sprywatyzowana w 2006r. Nie sprywatyzowano, 

bo podpisano kontrakt 3-letni. Nasuwa mi się pytanie: dlaczego podpisano kontrakt 

3-letni w 2006r., skoro miało być wydzielenie?  

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – kontrakty 3-letnie były 

podpisane w roku 2005. 

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – pracownik powiedział mi, że w 

2006r. 

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – może były podpisywane 

na początku stycznia, dlatego tak powiedział. Tak zwykle podpisujemy kontrakty. 
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        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – jeśli podpisano kontrakt w 2005r., 

to nasuwa się pytanie, po co go podpisywano pod koniec 2005r., jeśli w programie 

restrukturyzacji był zapis o wydzielenie? Nie rozumiem tego. 

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – jak powiedziałam, pewne 

rzeczy dotyczące restrukturyzacji na skutek różnych działań wprowadzają czasami 

pewne zmiany. W przypadku poradni specjalistycznych nie chcieliśmy pozbywać się 

części kontraktu. Kontrakt został podpisany tak, bo kontrakt na poradnie jest 

kontraktem całościowym, nie podpisuje się oddzielnego kontraktu na poszczególne 

poradnie. Na specjalistykę podpisuje się kontrakt całościowy, natomiast w tym roku 

planujemy wydzielenie poradni okulistycznej, jej prywatyzację. Należy pamiętać, że 

likwidacja czegoś wiąże się automatycznie z pozbyciem się środków. Naszą intencją 

było podpisanie kontraktu 3-letniego, bo jest on korzystniejszy.  

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – czyli likwidacja poradni 

okulistycznej jest planowana w 2007r.? 

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – tak. 

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – czyli będzie można zerwać 

kontrakt 3-letni? 

        Pani Bo żena Łaz – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – byłam na rozmowach z 

dyrektorem NFZ, przedstawiłam nasze stanowisko i uzgodniliśmy pewne rzeczy. W 

kilku przypadkach będziemy podchodzili do wypowiedzenia kontraktu, ale w trakcie 

trwania jest to już inaczej.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję za 

wyjaśnienia. Proszę o głosowanie nad projektem uchwały w sprawie powołania Rady 

Społecznej SP ZOZ w Wieluniu. Kto jest za zaproponowanym składem osobowym 

Rady, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie powołania Rady Społecznej SP ZOZ w Wieluniu (głosowało 5 osób). 

Powołano Radę w składzie: pan Roman Burchaciński – przedstawiciel starosty i 

jednocześnie przewodniczący Rady, pan Jan Magiera – przedstawiciel wojewody, 

pan Henryk Machynia, pan Wojciech Szaniec s. Piotra, pani Krystyna Wierzbicka, 

pani Iwona Marciniak, pan Józef Majda, pani Maria Smolarek, pan Zdzisław Turek.  
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Pkt 10 

 

Informacja o zabezpieczeniu przeciwpowodziowym powiatu wieluńskiego. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – otwieram 

dyskusję. Nikt się nie zgłasza, więc proszę o głosowanie. Kto jest za przyjęciem 

informacji, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację o zabezpieczeniu 

przeciwpowodziowym powiatu wieluńskiego (głosowało 5 osób).  

 

 

 

 

 

 

 

Pkt 11 

 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie delegowania 

przedstawiciela powiatu wieluńskiego do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów 

Polskich.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – zmienił się 

starosta, wobec tego muszą być aktualizowane uchwały Rady Powiatu, które 

desygnowały przedstawicieli do Związku Powiatów Polskich. Tyle uzasadnienia. Czy 

są pytania? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały Rady Powiatu, proszę 

o podniesienie ręki. 
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        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie delegowania przedstawiciela powiatu wieluńskiego do Zgromadzenia 

Ogólnego Związku Powiatów Polskich (głosowało 5 osób).   

Delegatem powiatu wieluńskiego do Związku Powiatów Polskich został pan Andrzej 

Stępień.  

 

 

 

 

 

 

Pkt 12 

 

Rozpatrzenie wniosku o przyznanie środków na opracowanie graficzne strony 

internetowej powiatu wieluńskiego.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – jest potrzeba 

opracowania nowej strony graficznej powiatu wieluńskiego. Oszacowaliśmy, że 

będzie to kosztowało około 1.500zł i jest prośba o zaakceptowanie tego wniosku.  

        Pan Waldemar Kluska – czy nie można by zlecenia na opracowanie tej strony 

zawęzić do pracowników starostwa? Nich to będzie dla informatyków starostwa 

dodatkowe zlecenie, oni najlepiej orientują się, jak to wygląda, bo pracują tutaj i znają 

potrzeby. Myślę, że można byłoby zlecić im to, albo w ramach obowiązków, albo jeśli 

ma być to dodatkowe zadanie, to dlaczego nie dać zarobić naszym pracownikom.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – z tego, co ja 

wiem, to jest to trochę ponad siły Biura Promocji Powiatu i Informacji i informatyków, 

którzy u nas pracują. Oni sami wyszli z propozycją, żeby zrobić to profesjonalnie 

przez osoby, które się tym zajmują. 

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

mówimy o kwocie natomiast, kto to zrobi, to jest kwestia do uzgodnienia. Na pewno 

nie można zbudować strony internetowej bez konsultacji z ludźmi, którzy zajmują się 

tym zawodowo. Nie jest to prosta sprawa i nie każdy może się tego zadania podjąć. 
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        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – kto jest za 

zaakceptowaniem wniosku? 

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek (głosowało 5 osób).  

 

 

 

 

 

 

Pkt 13 

 

Rozpatrzenie wniosku Kierownika Biura Powiatowego ARiMR w Wieluniu o 

akceptację zakresu prac adaptacyjnych oraz ulepszeń w wynajmowanym lokalu przy 

ulicy Śląskiej 23a.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – w podpisanej 

wcześniej umowie zawarliśmy, że prace adaptacyjne mogą być wykonywane tylko za 

naszą zgodą i na koszt najemcy. Kto jest za takim rozpatrzeniem wniosku, proszę o 

podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek (głosowało 5 osób). 

Zgodnie z umową najmu Najemca wykona prace we własnym zakresie i na własny 

koszt. 
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Pkt 14 

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie opracowania układu wykonawczego 

budżetu powiatu na 2007rok. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę Skarbnika 

Powiatu o wprowadzenie. 

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – w związku z tym, że został 

uchwalony budżet, zgodnie z ustawą o finansach publicznych w ciągu 21 dni od 

uchwalenia należy przygotować układ wykonawczy, czyli rozbicie poszczególnych 

działów i rozdziałów na paragrafy oraz terminy wpływu dochodów i realizacji 

wydatków. Dokonaliśmy takiego rozbicia środków, którymi dysponujemy. 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są pytania? 

Nie widzę. Kto jest za, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 18/07 w sprawie opracowania 

układu wykonawczego budżetu powiatu na 2007rok (głosowało 5 osób).  

 

 

 

 

 

 

Pkt 15 

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę ponownie 

Skarbnika Powiatu o wyjaśnienie. 

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – te zmiany w budżecie wynikają z 

uchwalenia budżetu państwa. Mamy przekazane ostateczne kwoty dotacji dla 

powiatu wieluńskiego i dotacje muszą być wprowadzone w ciągu 30 dni. Uchwałą 
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Rady Powiatu nie zdążylibyśmy ich wprowadzić, a ponieważ dotacje mamy prawo 

wprowadzać uchwałą Zarządu, dlatego jest odrębna uchwała.   

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są pytania do 

projektu uchwały Zarządu Powiatu? Nie widzę. Kto jest za podjęciem uchwały, 

proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 19/07 w sprawie zmian w 

budżecie powiatu (głosowało 5 osób).  

 

 

 

 

 

 

Pkt 16 

 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę, Skarbnik 

Powiatu. 

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – te zmiany wynikają ze zmian 

kwot, jakie otrzymaliśmy w roku bieżącym. Chodzi o subwencje, ale również o zwrot 

środków z Regionalnej Platformy Cyfrowej, jest to kwota około 600.000zł z tym, że 

tylko część tej kwoty jest dla nas. Nie jest to jeszcze ostateczne rozliczenie. Z 

600.000zł, tylko 151.000zł jest dla Starostwa Powiatowego w Wieluniu, natomiast 

pozostała kwota, czyli około 450.000zł jest przeznaczona dla urzędów gmin oraz dla 

starostw, które były udziałowcami projektu. O 519.000zł zwiększa się subwencja 

oświatowa, zmniejsza się udział powiatu w podatkach stanowiących dochód budżetu 

państwa, w podatku dochodowym od osób fizycznych o kwotę 80.000zł. Te 

151.000zł przeznaczamy na wydatki inwestycyjne na drogach. Uruchamiamy również 

rezerwę, którą mieliśmy pod kątem szpitala, ponieważ możemy odblokowywać część 

tychże pieniędzy.  
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Dzisiaj otrzymaliście jeszcze Państwo poprawkę dotyczącą limitów wydatków na 

wieloletnie programy inwestycyjne w latach 2007 – 2009, bo jesteśmy po rozmowie z 

panem Sztochem, który będzie składał projekt na kontynuację zadania 

„Samorządowa platforma cyfrowa ustawicznego szkolenia kadr oraz rozwoju e-usług 

publicznych”. Projekt będzie składany w kwietniu, w klasyfikacji nic się nie zmienia. 

W tym załączniku inwestycyjnym również jest dokonywana zmiana na podstawie 

decyzji, którą Państwo podjęliście o inwestycjach samorządowych. Dziękuję.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są pytania?  

        Pan Waldemar Kluska – ja się wstrzymam podczas głosowania, dlatego że nie 

zdążyłem zapoznać się z materiałem.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały Rady Powiatu, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu 4 głosami za, przy 1 wstrzymującym się przyjął projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie (głosowało 5 osób). 

 

 

 

 

 

 

Pkt 17 

 

Bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy do tego 

materiału są jakieś pytania? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem bilansu, proszę o 

podniesienie ręki. 

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął bilans z wykonania budżetu jednostki 

samorządu terytorialnego (głosowało 5 osób).  
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Pkt 18  

 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2006r.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę, Skarbnik 

Powiatu. 

       Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – jeśli chodzi o sprawozdanie z 

wykonania budżetu, to zgodnie z nowelizacją ustawy o finansach publicznych do 

sprawozdania z wykonania budżetu, który był uchwalany na rok 2006 dołączamy 

sprawozdanie SP ZOZ w Wieluniu oraz sprawozdanie Powiatowej Biblioteki 

Publicznej. Taki jest wymóg ustawowy.  

Rok budżetowy zamknął się nadwyżką w postaci wolnych środków w kwocie 

677.318,15zł. W momencie, kiedy będziemy przygotowywać materiały na sesję 

kwietniową przygotujemy propozycję podziału wolnych środków. Dziękuję. 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są pytania? 

Nie widzę. Kto jest za przyjęciem sprawozdania, proszę o podniesienie ręki. 

 

 

        Zarząd Powiatu 4 głosami za, przy 1 wstrzymującym się przyjął projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu za 

2006r. (głosowało 5 osób).  

 

 

 

 

Pkt 19 

 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu i Zarządu Powiatu za 2006r.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy Sekretarz 

Powiatu chciałby coś dodać do sprawozdania? 
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        Pan Andrzej Chowis – Sekretarz Powiatu – nie. 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są pytania? 

Nie widzę. Kto jest za przyjęciem sprawozdania, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu 4 głosami za, przy 1 wstrzymującym się przyjął sprawozdanie z 

realizacji uchwał Rady Powiatu i Zarządu Powiatu (głosowało 5 osób).  

 

 

 

 

 

 

Pkt 20 

 

Sprawy bieżące. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – kolejny raz 

zajmiemy się ustaleniem rozkładu godzin pracy aptek na terenie powiatu na rok 

2007. Proszę naczelnika Wydziału Ogólnego o wprowadzenie. 

        Pan Aleksander Owczarek – Naczelnik Wydziału Ogólne go Starostwa 

Powiatowego – ponowne zajęcie się tą sprawą wynika z faktu, że apteka przy ulicy 

Staszica wystąpiła z pismem, w którym pisze, że ze względu na to, że nie ma pełniej 

informacji, nie ma reklamy w innych aptekach oni nie podejmują się całodobowych 

dyżurów. Po konsultacjach okazuje się, że wszyscy są zgodni, co do tego, żeby 

proporcjonalnie do ilości aptek dyżurujących rozdzielić czas dyżurów. Jedna apteka 

ma tylko inne stanowisko, to jest apteka PZF CEFARM na osiedlu Wyszyńskiego. 

Pan, który samodzielnie tam dyżuruje, bo ma uprawnienia do samodzielnej pracy 

pozostał przy swoim grafiku. W przypadku reszty aptek, po konsultacjach dyżury 

ustaliliśmy proporcjonalnie do ich ilości. W pismach, które zwrotnie przyszły 

właściciele aptek potwierdzają, że jest zgodna na to, żeby równo dyżurować. Nowy 

grafik uwzględnia te intencje, a apteka PZF CEFARM ma dyżurować, jako druga w 
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niektórych dniach. Projekt uchwały dzisiaj przedstawiony uchyla dwie poprzednie, 

które w tej sprawie były podjęte.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu –  apteka przy ulicy 

Staszica jest uwzględniona w grafiku? 

        Pan Aleksander Owczarek – Naczelnik Wydziału Ogólne go Starostwa 

Powiatowego – jest uwzględniona w normalnym cyklu rotacyjnym, jak wszystkie 

inne apteki.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są pytania? 

        Pan Waldemar Kluska – Panie Naczelniku! Proszę w prosty sposób 

powiedzieć o co chodzi? Przypuszczam, że chodzi o pieniądze. Po prostu apteka 

przy ulicy Staszica nie wychodzi na swoje. O co dokładnie chodzi?  

        Pan Aleksander Owczarek – Naczelnik Wydziału Ogólne go Starostwa 

Powiatowego – trudno jest mi to ocenić. Być może, że przeliczyli swoje siły 

kadrowe.  

        Pan Waldemar Kluska – czyli oni zwrócili się z prośbą do nas, żeby jednak w 

grafiku się znaleźć? 

        Pan Aleksander Owczarek – Naczelnik Wydziału Ogólne go Starostwa 

Powiatowego – tak i rezygnują z dyżurów całodobowych.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – to uregulowanie 

jest ważne, żeby nie było sytuacji takiej, że jest moment, że nie ma dyżurującej 

apteki. Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w 

sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 

rok 2007 (głosowało 5 osób).  

Uchwała zostanie podjęta w momencie, kiedy wpłynął opinie od burmistrza, od 

wójtów gmin z terenu powiatu wieluńskiego i od Okręgowej Rady Aptekarskiej w 

Łodzi.   

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu –  otrzymaliście 

Państwo   pismo  z   Zespołu   Szkół   nr 2   z   prośbą   o   zabezpieczenie   środków 

w   kwocie  164.000zł   w   ramach   programu   proponowanego   przez   
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Ministerstwo Sportu „Blisko boisko”. Proszę o wprowadzenie do tematu dyrektora 

Zespołu Szkół nr 2 pana Dariusza Kowalczyka. 

        Pan Dariusz Kowalczyk – Dyrektor Zespołu Szkół nr 2  w Wieluniu – 

program „Blisko boisko” jest opublikowany na stronie internetowej. Stwarza on 

szansę wyposażenia szkoły w nowy obiekt sportowy. Jak zawsze powstaje jednak 

dylemat, czy nie ma innych priorytetów i czy suma, którą Zarząd powinien 

zabezpieczyć nie może być inaczej zagospodarowana zważywszy na wszystkie 

potrzeby. Akurat w tym projekcie rzecz polega na tym, że nasza szkoła ma pewne 

doświadczenie, jeśli chodzi o angażowanie społeczności lokalnej do budowy tego 

typu obiektów i ten projekt stwarza szansę wykonania w ramach udziału własnego 

zadań w formie prac społecznych, czy prac interwencyjnych. Takie możliwości 

sprawdzaliśmy. Nie mniej jednak projekt obliguje wnioskodawców do zabezpieczenia 

kwoty gwarantującej w terminie ukończenie obiektu. W piśmie powołujemy się na 

poprawę bezpieczeństwa i jest to projekt współfinansowany przez PZU i Ministerstwo 

Sportu. Kwota, o którą wnioskujemy jako Zespół Szkół, to jest kwota według 

wstępnej kalkulacji kosztorysowej na podstawie firmy TAMEX z Warszawy. Projekt 

mówi o minimalnych wymiarach boiska, a minimalne wymiary to 60x30 i w szkole taki 

plac jesteśmy w stanie wygospodarować. Projekt nie określa natomiast maksymalnej 

powierzchni. Niuans jest tego typu, że maksymalna kwota dofinansowania to jest 

320.000zł i udział własny jest liczony odpowiednio od tej kwoty, w takim szczupłym 

projekcie udział własny to około 140.000zł. Nasza prośba jest o 164.000zł dlatego, 

że chcielibyśmy prosić Zarząd, żeby ta kwota stanowiła również formę zgłaszania 

kolejnych pomysłów, ponieważ chcemy kompleksowo rozwiązać ten problem i 

zabezpieczać środki również pod rozbudowę bieżni i boiska wielofunkcyjnego. Tutaj 

jak zwykle z Urzędu Marszałkowskiego również trzeba mieć dofinansowanie i w 

związku z tym nie wiem, czy ostatecznie powinno to brzmieć tylko „Blisko boisko”, 

czy nie należałoby się pokusić o rozszerzenie: bieżnia i boisko wielofunkcyjne przy 

Zespole Szkół. Temat, który podejmujemy wiąże się z dalszymi planami szkoły, 

których wstępny sondaż robiliśmy, a to jest związane z uruchomieniem klasy o profilu 

piłkarskim. To byłby pierwszy krok, który stwarzałby podwaliny pod tego typu cykl 

kształcenia w naszej szkole. Rozumiem, że to wymaga wsparcia pracodawców, 

lokalnego lobby piłkarskiego, ale jest to temat bardzo odległy. Ponieważ projekt ma 

formę konkursową, więc samo zgłoszenie też nie oznacza, że zostanie 

zaakceptowany i, że środki w maksymalnej kwocie 320.000zł przewidywane na 
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dofinansowanie zostaną przekazane. Do Państwa oczywiście należy decyzja, jak tę 

sprawę rozwiązać. Cenne jest to, że w tym projekcie jak w rzadko, którym wlicza się 

w udział własny wspomniane prace społeczne i patrząc na ofertę kosztorysową są 

wyszczególnione pozycje związane z etapami realizacji tego przedsięwzięcia i w 

mojej ocenie sporo rzeczy mogłyby wykonać nasze warsztaty szkolne, jak chociażby 

ogrodzenie, gdzie jest kwota około 52.000zł, czy melioracje, prace ziemne, gdzie 

niemalże połowa kwoty mogłaby być w czynie prac interwencyjnych, czy społecznych 

przez szkołę zrealizowana.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czyli nie potrzeba 

164.000zł, potrzeba 80.000zł. 

       Pan Dariusz Kowalczyk – Dyrektor Zespołu Szkół nr 2  w Wieluniu – należy 

zagwarantować 164.000zł, to jest warunek zgłoszenia pełnej dokumentacji, 

natomiast w udziale własnym mogą być rozliczane prace społeczne i prace 

wykonane w formie prac interwencyjnych i one by stanowiły część kwoty w ramach 

dofinansowania. To wymaga jednak opinii osoby, która ma uprawnienia inspektora 

nadzoru budowlanego.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – to po realizacji 

projektu.  

       Pan Dariusz Kowalczyk – Dyrektor Zespołu Szkół nr 2  w Wieluniu – myślę, 

że i w trakcie jest to istotne, bo haczyk jest taki, że ministerstwo dofinansowuje 

niezapłacone faktury.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – otwieram 

dyskusję.  

        Pan Waldemar Kluska – Panie Dyrektorze! Nigdy nie byłem przeciwko 

rozwijaniu sportu i to chcę podkreślić na wstępie, ale mam takie pytanie w związku z 

tym, że na województwo łódzkie jest przeznaczona jakaś kwota dla tego zadania. 

Czy pan się kontaktował z gminą Wieluń, z wiceburmistrzem Kają, czy z panem 

Jackiem Raszewskim w tej sprawie? Drugie. Nawiązując do całości systemu 

infrastruktury sportowej podlegającej pod powiat. Czy to się w naszym wizerunku 

przyszłościowym mieści? Jak są plany? Czy to jest nadzorowane przez Wydział 

Edukacji? Czy mamy jakąś pieczęć nad tym i plany są realizowane stopień po 

stopniu, czy to jest traktowane jako okazja i chcemy z niej skorzystać? Moje pytanie 

nawiązuje do planu, bo przecież w tamtej kadencji podjęliśmy inicjatywę. Na jakim 

etapie ta inicjatywa jest? Czy ona jest w ogóle realizowana? Przy Zespole Szkół nr 1 
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przecież mieliśmy jakieś kroki poczynić. Czy w tym zakresie coś jest robione? Czy 

akurat tamta inicjatywa nie może skorzystać z tego konkursu?  

       Pan Dariusz Kowalczyk – Dyrektor Zespołu Szkół nr 2  w Wieluniu – sprawa 

wygląda w ten sposób, że po pierwsze jest krótki termin aplikowania. Nie mam 

wiedzy na temat rozłożenia środków na województwa i jakoby zagwarantowania 

środków dla poszczególnych województw. Kontaktowałem się natomiast z 

burmistrzem, z wiceburmistrzem i w ramach tego programu ministerialnego 

współfinansowanego przez PZU są dwa projekty. Program „Blisko boisko” dotyczy 

typowego boiska dla potrzeb piłkarskich i moje starania nie nakładają się na starania 

burmistrza, które są staraniami o boisko wielofunkcyjne również ze sztucznej trawy, 

ale ono ma inne parametry, inną długość włosa i spełnia inne warunki.   

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – czy powiat ma dodatkowe pieniądze na 

zabezpieczenie tego programu? Jeżeli tak, to jestem za tym, żeby podpisać się pod 

tym projektem, ponieważ uważam, że ze wszech miar rozwój stanu fizycznego dzieci 

jest bardzo zasadny? Dziękuję.  

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – za 

dwa boiska o wymiarach 18x30, które gmina zbudowała zapłaciła 253.000zł. Co 

prawda nie jest to ta sama wielkość, są to boiska o mniejszych wymiarach. Na 

pierwszy rzut oka projekt jest zachęcający, ale patrząc długofalowo wygląda to już 

mniej zachęcająco dlatego, że to są potężne koszty. Wyszedł Pan z propozycją nie w 

momencie, kiedy ten program ruszał, ale później i teraz stawia nas Pan pod murem 

żądając dzisiaj kwoty. Nawet nie przygotował Pan kosztorysu tych rzeczy, które 

mógłby skosztorysować i wykonać we własnym zakresie, np. ogrodzenie, słupki i in., 

żeby przedstawić, jakie koszty może Pan ponieść po stronie własnej i jakie środki są 

faktycznie potrzebne ze strony powiatu. Sprawa kolejna. Jeżeli jest myśl o 

utworzeniu jakiejś klasy sportowej, to Zarząd Powiatu powinien dużo wcześniej mieć 

na ten temat informację. Dzisiaj będę głosował przeciw. Nie jestem przeciwny 

rozwojowi sportu, ale wydaje mi się, że akurat w tej szkole jest wiele innych miejsc, w 

które trzeba zainwestować, a po drugie trzeba zacząć zarabiać na tym, co się ma, 

czyli na warsztatach. Jeżeli wykaże Pan możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych, koszty robót i inne koszty do poniesienia na własnych barkach, to 

wtedy proporcjonalnie do tego będę się starał pomóc w tym temacie.  

Będąc przy głosie chciałbym zadać pytanie w kwestii ostatnich kontroli w szkole. 

Przegląd był dokonany 14 lutego 2007r., pod pismem podpisał się Dyrektor 
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Delegatury w Sieradzu dr Krzysztof Gandziarski. W piśmie napisano, iż cytuję 

„stwierdzono występujące problemy; nałogi (palenie tytoniu, spożywanie alkoholu), 

wulgaryzmy, niską frekwencję (wagary), agresja wśród uczniów.” I dalej. 

„Niewdrożenie w określonych w harmonogramie terminach programu poprawy 

efektywności wychowania albo nie uwzględnienie w tym programie zgłoszonych 

uwag i wniosków, może spowodować wystąpienie Łódzkiego Kuratora Oświaty do 

organu prowadzącego szkołę z wnioskiem o odwołanie Pana z końcem lub w czasie 

roku szkolnego bez wypowiedzenia.” Proszę przytoczyć, co to były za fakty? Z czym 

się to wiązało i na czym cała rzecz polega? 

        Pan Jerzy Nowakowski – Zast ępca Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Turystyki Starostwa Powiatowego – kontrole te odbyły się na skutek 

zarządzenia ministra, tzw. trójki musiały się po szkołach przemieścić w skład, których 

wchodził przedstawiciel organu prowadzącego – tym przedstawicielem byłem ja – 

przedstawiciel kuratorium łódzkiego – u nas była to przedstawicielka delegatury 

sieradzkiej – i przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu. Powinien 

również być prokurator, który akurat w kontrolach naszych szkół nie uczestniczył.  

Trójki te uczestniczyły w kontrolach, które polegały na rozmowach z losowo 

wybranym przedstawicielem młodzieży, z radą pedagogiczną, z dyrekcją szkoły. 

Bardzo ogólnie mówiąc praca tych zespołów wydawała się od samego początku 

zupełnie źle opracowana, ale mimo wszystko musiały być napisane protokoły. 

Protokoły te ze wszystkich naszych skontrolowanych szkół są identyczne. 

Odpowiedzi Dyrektora Delegatury w Sieradzu pana Grandziarskiego przesłane do 

pięciu szkół są identyczne do tego stopnia, że nawet się nie pofatygowano zmienić 

słowa „Pana” na „Panią” i w piśmie skierowanym do dyrektora Kowalczyka używa się 

słowa „Pani”. Te pięć pism nie różni się nawet kropką. Dzwoniłem do Dyrektora 

Delegatury pytając, cóż to jest? Co mamy z tym zrobić? Odpowiedź brzmiała, że to 

nie Delegatura jest autorem tego pisma, tylko Kuratorium Łódzkie. Pieczątka, która 

na pismach widnieje jest pieczątką Dyrektora Delegatury w Sieradzu, ale mimo 

wszystko cały czas odpowiedź brzmi, że to nie my jesteśmy autorami tego pisma, a 

zostaliśmy zobligowani do odpowiedzi tego typu przez Kuratorium Łódzkie. Te pisma 

wpłynęły do nas w ostatnich dniach, czyli wczoraj, przedwczoraj. Dyrektorzy szkół 

mają rzeczywiście straszącym tonem napisane, że w ciągu 30dni od otrzymania 

pisma mają przedstawić harmonogram poprawy efektywności wychowania. Ja 

konsultowałem to ze wszystkimi dyrektorami, łącznie z dyrektorem kuratorium i albo 
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zasugerujemy spotkanie kuratorium u nas, ewentualnie my się wprosimy do 

delegatury, żeby powiedzieli, jak to się ma do kontroli. Takie pismo wpłynęło do 

wszystkich szkół w całym województwie. Ja dalej może już nie będę mówił, ale jest to 

kopia pisma odbita i wysłana do wszystkich szkół. 

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

myślę, że nie jest to do końca kopia, dlatego że porównałem te cztery pisma i np. nie 

ma nigdzie spożywania alkoholu poza tą jedną szkołą, agresja jest różna słowna i 

demoralizująca. Jeżeli takie pisma ujrzałyby światło dzienne, to dobre imię każdej 

szkoły bardzo by ucierpiało. Wydaje mi się, że jeżeli jest to pismo oparte, tylko na 

słownym doniesieniu ucznia, to natychmiast powinna być riposta do dyrektora 

Grandziarskiego o przedstawienie argumentów chyba, że odbywa się to na takiej 

zasadzie, że chcą zaniżyć prestiż poszczególnych szkół. Największa ilość zarzutów 

jest pod adresem dyrektora Kowalczyka. Oczekuję konkretnych informacji w tej 

sprawie. Jeżeli są znane dyrektorowi w tej chwili fakty, na których opiera się opinia, 

to chcę je usłyszeć, a jeżeli nie, to proszę o wystąpienie w celu uzasadnienia opinii.  

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – Pan Naczelnik powiedział, że były 

rozmowy z kuratorium. Dla mnie rozmowy nie istnieją. Jeśli jest taka opinia na 

piśmie, to uważam, że błędem jest to, że do tej pory nie wystąpiliśmy z pismem, że 

nie odnieśliśmy się pismem na pismo. Pismo, to jest konkret, natomiast rozmowa 

telefoniczna nie istnieje i uważam, że jeśli jest to nieprawdą, jeśli mówi się, że ktoś 

tak wymyślił sobie w Łodzi, to niech dadzą nam to na piśmie, że ktoś wymyśli sobie 

takie coś w Łodzi, że taka jest sztampa.  

        Pan Waldemar Kluska – Panie Przewodniczący! Może to będzie przykład z 

innej beczki, ale byłoby dobrze za słowami Pana Skarbnika, żeby tak to 

funkcjonowało. Ja w swojej pracy zawodowej nie wyobrażam sobie pójść z 

problemem do rozstrzygnięcia, do pracodawcy bez przygotowania, bez 

przewidzenia, jakie pytania wynikające z treści czy skargi, czy interwencji mogą 

paść. Ja przychodzę z dokumentami, z odpowiedziami pisemnymi i wtedy 

uzgadniamy temat i ta sytuacja jest podobna. W tej chwili pytamy, a co to było? Jakie 

to są konkrety? Czy to rzeczywiście się potwierdziło, czy nie? Czy to jest 

pomówienie? I my mamy w tej chwili zajmować się rzeczami wirtualnymi? Musi być 

to poparte faktami i wtedy temat idzie na Zarząd.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – to nie jest temat 

stricte przygotowany na Zarząd, to wyniknęło z bieżących spraw.  



 37

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – odnośnie sprawy dotyczącej 

boiska. Tak naprawdę symulacja finansowa nie zgadza mi się, bo jeśli cały projekt 

ma kosztować 547.902zł, a udział Ministerstwa Sportu i PZU to maksymalnie 

320.000zł, to zostaje 228.000zł wkładu, Panie Dyrektorze. Jeśli z 320.000zł wykona 

Pan połowę, czy jest to kwota 16.000zł plus 52.000zł to jest to kwota 68.000zł, czyli 

w zaokrągleniu 70 plus VAT, czyli będzie 84.000zł                                         

       Pan Dariusz Kowalczyk – Dyrektor Zespołu Szkół nr 2  w Wieluniu – w 

rzadko, którym projekcie stopień dofinansowania inwestycji wynosi 70%, tak że jest 

to szczególna zachęta do aplikowania przy tym projekcie. Nie spotkałem się z inną 

propozycją takiego wysokiego stopnia dofinansowania, natomiast kwota, owszem 

jest maksymalna 320.000zł i to można dostać na taki projekt. Dostać w cudzysłowiu 

oczywiście i rozbieżność, o której mówił Pan Skarbnik wynika z faktu, że jest to jakby 

preliminarz. Ja nie dysponuję w tej chwili szczegółowym harmonogramem i 

kosztorysem robót, dlatego że projekt – i tutaj bardzo przepraszam, ale Zarządu nie 

stawiam pod ścianą – ukazał się na dwa tygodnie wcześniej niż wpłynęła pierwsza 

informacja do starostwa. Krótko mówiąc ten projekt jest zawieszony na stronie 

internetowej 3, 4 tygodnie maksymalnie. Nasze starania idą w tym kierunku, żeby się 

wpasować w pozyskanie tych środków, natomiast oczywiście do Państwa należy 

decyzja. Te tereny, na których miałoby powstać boisko zostały zagospodarowane, 

osobiście brałem udział przy pracach w wykonaniu boiska trawiastego i takie boisko 

jest tyle tylko, że po jakimś czasie trawa na nim jest wytarta. Tworzą się dziury, kępy i 

można na nim robić wiele rzeczy, natomiast uczenie techniki piłkarskiej niekonieczne 

najlepiej.  

Jeśli mogę powiedzieć o zarzucie powizytacyjnym, który padł w moją stronę. Ja 

jestem również zdziwiony faktem, że otrzymałem takie pismo, dlatego że podczas 

wizytacji, jaką złożył Pan Starosta u mnie w szkole, ja się dzieliłem spostrzeżeniami 

na temat wizytacji trójek ministerialnych i wskazywałem, że wizytacja wypadła 

pomyślnie. Rozmowy z osobami wizytującymi w pełnym składzie wskazywały, że 

szkoła dobrze funkcjonuje. Wiele uwag ciepłych kierowanych jest w stronę szkoły w 

protokole powizytacyjnym, gdzie budynek szkoły jest zadbany, natomiast, żeby 

dopowiedzieć do końca wizytacja odbywała się w ten sposób, że dyrekcja w ogóle 

nie uczestniczyła. Spotkania odbywały się z dwójkami młodzieży w każdym typie 

klas, w każdym typie szkoły rozmawiały po dwie osoby. Wypadły te rozmowy 

pomyślnie, natomiast następna była rozmowa z radą pedagogiczną, która liczy 63 
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osoby i w czasie tego spotkania padły sformułowania w stronę rady, gdzie rada ma 

obraz całej szkoły i problemów wychowawczych, zarówno w środowisku szkolnym, 

jak i poza szkołą, padły sformułowania również na podstawie rozpoznania 

rodzinnego uczniów, że są problemy środowiskowe, że są problemy, w których 

młodzież sięga, czy próbuje uzależnień, pali papierosy. Osobiście interweniowałem 

również w przypadkach wyjścia młodzieży z budynku szkoły na długą przerwę i 

wypicia piwa i takie rzeczy szczerze rada przedstawiła. To znalazło odzwierciedlenie 

w uwagach pokontrolnych i nie spodziewaliśmy się takiego odzewu i takiego 

charakteru pisma, które otrzymaliśmy. Ja jestem zbulwersowany tym pismem, w 

którym mówi się „niedostateczne efekty wychowawcze”, co by miało oznaczać, że 

szkoła nie podjęła żadnych działań wychowawczych, nie realizowany jest program 

profilaktyczny, nie pracują wychowawcy, pedagog szkolny, itd. Z tym się absolutnie 

nie zgadzam i oczywiście w odpowiedniej formie zareaguję na to pismo do dyrektora, 

który je przesłał. Rzeczywiście pismo pokrywa się treścią u wszystkich dyrektorów 

szkół, może się nie różnić nawet przecinkiem, a jedynie nagłówkiem.  

        Pan Janusz Antczak – Zast ępca Przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

wracając do sprawy boiska. Jeżeli nie ma koncepcji, nie ma klasy sportowej i nie ma 

pewności, że będzie wystarczające zapotrzebowanie na taką klasę, to wydaje mi się, 

że sensowniejsze byłoby boisko, które będzie można wykorzystać nie tylko do gry w 

piłkę nożną, ale np. do koszykówki, siatkówki, czy do innych gier zespołowych tego 

typu. Trzeba mieć ostateczną koncepcję, jaki kierunek kształcenia ma być i wiedzieć 

jakie jest zapotrzebowanie. 

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – jaki jest tak naprawdę procentowy 

udział w całym koszcie inwestycji? Uważam, że nie jest przedstawiony cały koszt 

inwestycji, bo nie ma projektu, nie ma nadzoru. 

       Pan Dariusz Kowalczyk – Dyrektor Zespołu Szkół nr 2  w Wieluniu – 

warunkiem przystąpienia do tego projektu jest złożenie dokumentacji, ponieważ tak 

się składa, że aplikując do każdego projektu trzeba mieć kompletną dokumentację. 

Wymaga to przygotowania geodezyjnego, wymaga zrobienia projektu. Po 

przychylności rady rodziców, a potem rady pedagogicznej ciężary finansowe 

związane z przygotowaniem podłoża, mapy geodezyjnej, przygotowaniem projektu 

spoczywają po stronie rady rodziców. Były trudności z pozyskaniem projektanta, 

który podjąłby się tego zadania, ponieważ koszt tego projektu firmy warszawskie 

proponowały na kwotę około 8.000zł. W tej chwili znalazłem wykonawcę, który jest w 
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stanie zrobić to za 3.000zł. Kwotę, jaką szkoła faktycznie mogłaby zrealizować w tym 

przedsięwzięciu zawsze uznaje inspektor nadzoru budowlanego na podstawie 

kosztorysu projektowego. Jeśli inspektor w dokumentacji finansowej stwierdzi, że 

takie i takie prace zostały wykonane i pewien etap prac jest zamknięty, to jest według 

mojej wiedzy wiarygodne do uznania kwoty, jako zrealizowanej.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – pytania i tyle 

niewiadomych wynika przede wszystkim z tego, że materiał został złożony 3 dni 

temu i nie miał możliwości wypowiedzieć się w tej sprawie, ani Wydział Edukacji, 

Kultury, Sportu i Turystyki z koncepcją zakończenia, ani Skarbnik Powiatu z 

koncepcją finansowania. Proponuję, aby dziś nie podejmować decyzji. Materiał niech 

wróci do wydziału i na kolejnym posiedzeniu rozstrzygniemy temat.  

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – jeszcze odnośnie klasy sportowej 

piłki nożnej. Co to miałaby być za klasa i kiedy miałaby powstać?  

       Pan Dariusz Kowalczyk – Dyrektor Zespołu Szkół nr 2  w Wieluniu – dwa lata 

temu próbowaliśmy uruchomić nowy kierunek w naszym Zespole Szkół w technikum. 

Udało się otworzyć, jest to technik informatyk. Równolegle rozpoznawaliśmy rynek i 

potrzeby młodzieży, jeśli chodzi o klasy sportowe. Takie klasy można tworzyć tylko i 

wyłącznie na bazie liceum ogólnokształcącego, jeśli miałaby taka klasa powstać, to 

na bazie liceum z rozszerzeniem usportowienia.  

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – moja opinia będzie negatywna, 

ponieważ kiedyś podjęliśmy koncepcję szkolnictwa zgodnie, z którą istnieją u nas 

licea ogólnokształcące i zespoły szkół. Przyjęliśmy, że do liceów ogólnokształcących 

nie będziemy wprowadzać szkolnictwa zawodowego, natomiast do szkolnictwa 

zawodowego nie będziemy wprowadzać ogólnokształcącego. Takie były założenia, 

których póki, co nie zmieniliśmy.  

       Pan Dariusz Kowalczyk – Dyrektor Zespołu Szkół nr 2  w Wieluniu – tego 

typu klasy funkcjonują na wyjątkowych warunkach i są otwierane w szkołach 

ościennych – myślę o Zduńskiej Woli, myślę o Poznaniu – i myślę, że warto byłoby 

przemyśleć, czy np. takiej innowacji nie wprowadzić.  

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję. Czy są 

jeszcze pytania? Nie widzę.  
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Pkt 21 

 

Wolne wnioski. 

 

 

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – Państwo pamiętacie, kiedyś zabierałam głos 

odnośnie Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Stopniu Niepełnosprawności. 

Chodziło mi o to, żeby pacjenci, którzy stają przed tą komisją nie musieli kserować 

całej dokumentacji. To są osoby niepełnosprawne, ich status materialny jest bardzo 

niski. Ja rozmawiałam z kierownikiem, który powiedział, że będzie uznaniowo 

kserował dokumentację. Powiedział w ten sposób, że jeżeli będzie widział, że jest 

osoba biedna, to będą kserowali dokumenty. Ja nie bardzo się godzę na takie 

stanowisko. Jeżeli pacjent staje w KRUS-ie, czy w ZUS-ie, to odpowiednie jednostki 

kserują dokumenty, bo to nie są dokumenty na potrzeby pacjenta, tylko na potrzeby 

danej komisji. Ustalałam z kierownikiem, że moi pacjenci jednak nie będą kserować i 

myślę, że wszyscy nie będą kserować. To są z wielu poradni, bardzo grube 

dokumenty, to są koszty i chciałabym, żeby to było uregulowane i żeby na potrzeby 

Zespołu, Zespół sobie sam kserował całą dokumentację, jeżeli taka jest mu 

potrzebna. Dziękuję. 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dobrze, 

będziemy musieli w związku z tym przeznaczyć środki na ten cel. Skonsultuję, jakie 

w związku z tym są potrzeby finansowe z przewodniczącym Zespołu panem 

Łebkowskim.  

        Pan Waldemar Kluska – Panie Przewodniczący! Właśnie chciałem 

wnioskować o to, żeby odłożyć tę sprawę do rozpatrzenia, do momentu do póki nie 

będziemy znali potrzeb. 
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Zamknięcie XII posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – Przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – zamykam XII 

posiedzenie Zarządu Powiatu. Dziękuję za udział. 
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